
T-09. Húsvét

Kedves Szülők és Gyerekek!

Húsvét van. Mindjárt azzal kezdem, hogy ez sem jó megnevezés, nem bibliai. Mert ez az
elnevezés egy vallási szokásra mutat, az úgynevezett nagyböjtre, illetve annak a végére.
Húsvét előtt 40 napig böjtölni szoktak, és húst semmiképpen nem ettek. De húsvét napján már
ehettek húst (húsvéti sonka!) A húsvét szó azt jelenti: húst vehetsz, ehetsz. Tehát húsvét nekik
a hús magukhoz vételének első napját jelenti. A Bibliában a húsvétnak fordított szó a pászka,
ami a kovásztalan kenyerek ünnepére utal, az pedig az Úr halálára, nem a feltámadására.
Tehát nagy a zavar az elnevezésekben. Legjobb, ha húsvét helyett feltámadást mondunk,
mert ez az Úr Jézus feltámadására emlékeztető ünnep.

Tehát az Úr Jézus feltámadásának a napja van. Olvassuk el az Igét:Máté 28,1-6: A
szombat végén pedig, a hét első napjára virradólag, kiméne Mária Magdaléna és a másik
Mária, hogy megnézzék a sírt. 2És íme nagy földindulás lőn; mert az Úrnak angyala
leszállván a mennyből, és oda menvén, elhengeríté a követ a sír szájáról, és reá üle arra. 3A
tekintete pedig olyan volt, mint a villámlás, és a ruhája fehér, mint a hó. 4Az őrizők pedig tőle
való féltükben megrettenének, és olyanokká lőnek mint a holtak. 5Az angyal pedig
megszólalván, monda az asszonyoknak: Ti ne féljetek; mert tudom, hogy a megfeszített Jézust
keresitek. 6Nincsen itt, mert feltámadott, amint megmondotta volt. Jertek, lássátok a helyet,
ahol feküdt vala az Úr.

A sírt őrizték. Katonákat rendeltek oda, mert a főpapok is tudták, hogy az Úr előre
megmondta, hogy feltámad. De nem hitték. Arra gondoltak, hogy majd a tanítványok ellopják
az Úr Jézus testét, és azt mondják, hogy feltámadt. Sokan nem hiszik ma sem, hogy van
feltámadás. Sokféle magyarázattal állnak elő, de ez mind hamis. Valóban van feltámadás!
Jézus Krisztus feltámadt!

Miért hengerítette el az angyal a követ sír szájáról? Nem azért, hogy az Úr Jézus ki tudjon
jönni! Ő már kijött a kő elvétele előtt, mert át tudott menni zárt ajtón és falakon, köveken is.
Azért vették el, hogy az asszonyok és a tanítványok meggyőződhessenek arról, hogy tényleg
nincs ott az Úr. Meg azért, hogy megbizonyosodjanak a feltámadásról a megrettent őrök is.
Az angyal szóban is megerősítette, hogy az Úr feltámadt.

Aztán az Úr Jézus sokaknak megjelent. A tanítványoknak, az Őt követő asszonyoknak. Pál
apostol azt írja: 1Kor 15:6 Azután megjelent több mint ötszáz atyafinak egyszerre. Tehát
hiába tagadták és tagadják, az Úr feltámadásának sok-sok tanúja volt.

Miért fontos Jézus feltámadása? Nagyon sok dolog miatt fontos, de csak egyet említek.
Azért fontos, mert ha Ő feltámadt, mindenki fel fog támadni. Az Úr azt mondta: Ján 14,19:
én élek, ti is élni fogtok. Apcs 24,15: lesz feltámadásuk a halottaknak, mind igazaknak, mind
hamisaknak. A feltámadás után pedig az Úr mindenkinek az életét megítéli, az igazakét is, a
hamisakét is. Tehát abban a tudatban kell élnünk, hogy halálunk és feltámadásunk után
számot kell adnunk az életünkről. De magatok is tudjátok, hogy mennyi bűnt követtetek el.
Mi lesz ezzel a számadáskor? Csak az nem lesz elítélve, akinek Isten megbocsátott itt a földi
életében, aki hisz az Úr Jézusban. Milyen jó, hogy tudtok erről, és lehetőségetek van hinni!
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